
WYKUP MIESZKAŃ KOMUNALNYCH

Z  inicjatywy  Przewodniczącego  Klubu  Radnych  Wspólnego  Bytomia  
Kazimierza  Bartkowiaka oraz  Radnych  WB  została  przyjęta  uchwała  Rady  Miejskiej 
umożliwiająca najemcom lokali mieszkalnych ich wykup z 95 % bonifikatą bez względu na 
ilość  najemców  w budynku  starających  się  o  wykup  mieszkania.  Uchwała,  która  została 
podjęta w 2003 roku obowiązuje do dnia dzisiejszego. Najemcy, którzy nie zdecydowali się 
jeszcze na wykup swojego mieszkania powinni to zrobić jeszcze przed terminem kolejnych 
wyborów (jesień 2010), ponieważ ewentualna nowa większość w Radzie Miejskiej może nie 
podzielać polityki Wspólnego Bytomia w tej sprawie i zmienić obowiązujące prawo, które nie 
będzie przewidywało tak znaczących ulg przy wykupie mieszkania. W tej kadencji i mamy 
nadzieję, że w przyszłych kadencjach Rady Miejskie w Bytomiu gwarantem utrzymania tego 
prawa w dalszym ciągu będą Radni Wspólnego Bytomia.


